
Protokół Nr 68/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w dniu 25 
maja 2021 r. Obrady Komisji odbyły się   25.05.2021    w trybie zdalnym  pod 
przewodnictwem przewodniczącego Ryszarda Kubiaka. Posiedzenie rozpoczęto  o godz. 9.00, 
zakończono o godz.  11.20 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ryszard Kubiak 

2. Antoni Żygowski 

3. Zdzisław Sell 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. ----------------------------- 

2. ---------------------------- 

3. --------------------------- 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. ---------------------------------- 

2. ---------------------------------- 

3. ----------------------------------- 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

 

1. Sekretarz Gminy- Krzysztof Kopiszka 

2. Skarbnik Gminy- Tomasz Angielczyk 

3.  Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – Rafał Leppert 

4.  Dyrektor WKŚ – Anna Nowak  

5. Dyrektor WRN – Angelika Szachta  

6.  Inspektor WI – Anna Gill 

7. Kierownik ZID- Waldemar Nowak 

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Przewodniczący komisji stwierdził quorum-obecnych 3 radnych 
Otwarcia dokonał przewodniczący Ryszard Kubiak. 

Omawiane tematy posiedzenia: Materiały sesyjne. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekty uchwał dotyczące: 

1. uregulowania zarządzania cmentarzami komunalnymi- komisja nie wniosła uwag 



2. udzielenia votum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Nakło- komisja jest za 

udzieleniem votum zaufania 

3. Sekretarz przedstawił „Raport o stanie Gminy Nakło nad Notecią”- dokument w 

sposób ciekawy przedstawił kompendium wiedzy o gminie 

Skarbnik Gminy przedstawił i omówił dokumenty finansowe: sprawozdanie z wykonania 

budżetu, bilanse za 2020 rok, rachunek zysków i strat, których Komisja Rewizyjna nie miała 

jeszcze przy omawianiu Opinii RIO- komisja podtrzymała pozytywną opinię dotyczącą  

udzielenia votum zaufania Burmistrzowi. W dalszej części omówił zmiany do WPF. 

Inspektor Wydziału Inwestycji przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 2020-2030”-komisja oceniła go pozytywnie 

Kierownik RGP przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ulic 

Lema i Baczyńskiego- opinia komisji pozytywna 

Dyrektor WGKiOŚ przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze- dotyczy dokarmiania kotów, w sprawie przekazania składników 

majątkowych w drodze aportu do MDR – komisja nie wniosła uwag. Pani Dyrektor omówiła 

„Podjęte działania oraz możliwości ograniczenia niskiej emisji w 2021 r. Komisja oceniła 

działania pozytywnie. Zastanawiano się również nad możliwością dołączenia do programu 

budynków wielorodzinnych. 

Dyrektor WGNiR przedstawiła projekty uchwał dotyczące umów dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym- komisja nie wniosła uwag, odnośnie przyjęcia od Fundacji Potulickiej do 

zasobów gminnych ulicy Bocznej w Potulicach- opinia negatywna 

Kierownik ZID przedstawił projekty uchwał w sprawie nadania nazwy ulicy w Ślesinie, 

zaliczenia drogi w Polichnie do kategorii dróg gminnych, ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego, objęcia ulicy Pocztowej Strefą Płatnego Parkowania, regulaminu 

korzystania z toalety publicznej- komisja nie wniosła uwag 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

Członkowie Komisji Rewizyjnej popierają wniosek proboszcza Parafii Św. Wawrzyńca 
dotyczący przekazania środków finansowych, które pozwoliłyby na prowadzeniu remontu 
zabytkowej wieży kościelnej. 
Wniosek mieszkańców ulicy Mroteckiej dotyczący zakazu wjazdu samochodów ciężarowych komisja 
opiniuje negatywnie. 
Wniosek dotyczący ulicy Łąkowej w Paterku komisja proponuje przekazanie go pod obrady Zebrania 
Wiejskiego. 
Wniosek Wspólnoty mieszkaniowej Pocztowa 6 komisja opiniuje negatywnie 

Opinie wydane przez Komisję:  

     Mieszkancy Paterka poprzez Sołtysa i Radę Sołecką wydali już parę miesięcy temu pozytywną 

opinię odnośnie powstania przy ulicy Szubińskiej marketu Dino- ocena komisji pozytywna 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 

                                                                               Paterek 25.05.2021 r. 

 

Protokolant:                                                                           Przewodniczący Komisji:       

Zdzisław Sell                                                                      Ryszard Kubiak 


